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Skrivelse gällande BMX-bana på Hökarängens BP 
 
Efter samtal med Älvsjö BMX som har underhållsansvar för anläggningen som slutredovisas  
under anmälningsärenden har vi flera synpunkter och frågor vi vill lyfta och få svar på. 
 
Kan ett projekt slutredovisas när det är långt ifrån färdigställt? Detta är inte första gången 
detta inträffar men tidigare har det handlat om mindre avvikelser. I det här fallet är det 
anmärkningsvärt mycket som inte är färdigställt eller genomfört. Vilka kriterier är det 
egentligen som gäller för en slutredovisning och hur slutredovisar man att allt verkligen är 
genomfört i slutredovisningen? 
 
Kommunikationen med föreningen har varit mycket bristfällig, främst gällande 
fastighetskontoret vilket inneburit att projektet fått göras om, försenats och fördyrats. Hur kan 
vår förvaltning säkerställa att Fastighetskontoret de facto för dialog med förening eller 
förbund för att säkerställa att det som byggs fyller de kriterier som gäller att kunna den 
verksamhet anläggningen är avsedd för. 
 
Något annat vi reagerar på är att föreningen har skickat in två skrivelser som vi i nämnden 
inte har fått ta del av, dessa är bifogade som bilagor till denna skrivelse. Nämnden borde ha 
fått ta del av dessa då de rör ett av våra projekt. 
 
Med tanke på hur få BMX anläggningar det finns i regionen och kostnadsbilden vore det 
fördelaktigt att denna blev en så kallad regional anläggning. Frågan har ställts tidigare men 
fick då inget tydligt svar varför den ställs igen. 
 

 


